
 

Korsberga 2024-03-18  

Möte med Korsberga kommundelsråd.  

Plats: Hembygdssällskapets kansli, Korsberga  

Närvarande: Anna Sognefur, Ann-Britt Bengtsson och Jennie Elmersson 

 

 

• Föregående mötesanteckningar diskuterades, bl.a. att vi bestämde ha ett allmänt möte främst ang. 

trafiksituationen i Korsberga 

• Planerar att ha detta möte onsdagen 15 maj kl. 19 i Bygdegården Korsberga 

• Kallelse genom affischering, sociala medier samt kollar om skolan kan göra en notering i deras 

system Haldor som går ut till alla vårdnadshavare. 

• Beslutar att bjuda in allmänheten och särskild inbjudan till en representant från skolan, någon 

förälder i området som är behov av säker skolväg. Björn Wiberg från Vetlanda kommun som tidigare 

möte fått detta på sitt bord. Någon från regionens timnämnd, representant från pensionärsrådet och 

ev. någon från polisen. 

• Anna Sognefur kontaktar dessa och bokar bygdegården, Ann-Britt Bengtsson beställer frallor och 

ordnar övrigt till fika. 

• Kommundelsrådet har fått ett samtal angående problematiken, ha möjligheten att flytta från 

ordinärt boende till särskilt boende. Personen i fråga känner att orken inte finns att bo kvar i sin 

lägenhet, upplever en ensamhet samt otrygghet och skulle önska få njuta av de sista åren i en 

gemenskap. Här finns ett glapp av boende, önskvärt med ett mellan boende där viss service finns och 

närhet till andra i samma situation. 

 

Anteckningar gjorda av:   Ordförande: 

Ann-Britt Bengtsson   Anna Sognefur   

 

 


